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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha a gettók falai egyszer átszakadnak, s onnan zombik 
hadai fognak előözönleni, akkor nagy baj lesz. Avagy miért nem lép a kormány dizájnerdrog-
fronton?" 

A dizájnerdrognak nevezett mérgek iszonyatos pusztításáról rendezett nemrég konferenciát a 
Jezsuita Roma és a Budapesti Református Cigány Szakkollégium.
Most válnak szülővé azok, akik az ilyen hihetetlenül gyorsan és visszafordíthatatlanul testi-
szellemi-erkölcsi leépülést eredményező szereken nőttek fel.
Az utolsó utáni órában vagyunk.
A járványszerűen terjedő dizájnerdrogok fel fogják zabálni Magyarország elgettósodó, perifériára 
szorult térségeinek a jövőjét.
Már így is számos olyan, eufemisztikusan szegregátumnak nevezett gettó van, ahol végzetesen 
megerősödött az integrálhatatlan létállapotot, beverve az utolsó szeget is a társadalmi beilleszkedés 
koporsójába.
Nem véletlen, hogy a rendezvény egyházi védnökei második Trianon eljöveteléről beszélnek.
Mi is sokszor elmondtuk, hogyha az állam kivonul a perifériákról, akkor az ottani no go zónákban 
zajló folyamatok katasztrofális összeomlást ígérnek.
Nyilván nem tiltakoznánk a drogterjesztőkkel szembeni brutálisan kemény rendőri fellépés miatt, de
itt egy komplex társadalmi problémahalmaz tünetéről van szó, Miért nem ismeri fel a kormányzat, 
hogy a kivéreztetett szociális szféra emberfeletti munkát végző, végtelenül alulfizetett hétköznapi 
hőseinek megbecsülése nélkül esély sincs a bajok megfékezésére?
A nevelés-oktatás rendszerének megerősítése is védőfalat jelenthetne, de a pedagógustársadalom 
nincs felkészülve a dezintegrációs robbanással járó jelenségek kezelésére.
A beavatkozást minél korábbi stádiumban kellene elkezdeni, hiszen a megtérülési ráta az idővel 
meredeken csökken a halmozottan hátrányos helyzetű rétegeknél.



A konferencia tanúsága szerint az állam nem kezeli helyén a fenyegetést.
Mikor ismerik végre fel, hogy így viszont egész térségek fognak süllyedő Atlantiszként eltűnni a 
roncstársadalmi összeomlás örvényében?
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